



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



9D7N NORTHERN LIGHT IN NORWAY TROMSØ (SEOO-EK/QR)

9 天 7 晚 挪威特罗姆瑟极光之旅 (SEOO-EK/QR)

Valid from Oct 2024
有效期从 2024 年 10 月

CITIES: Oslo, Tromsø & Lofoten Island

城市：奥斯陆，特罗姆瑟 & 罗弗敦群岛

Features:

- ✓ Tromsø, Norway is a pleasant journey of the Aurora.
- ✓ Enjoy the atmosphere Arctic night view onboard the Aurora Cruise Dinner
- ✓ Experience Tromsø best view from the Fjellheisen cable car.
- ✓ Polar Museum ~ preserves and conveys stories related to this aspect of the history of Tromsø and the Arctic.
- ✓ Experience the King Crab Safari and Husky Sleigh Ride.
- ✓ Delicacies ~ Norwegian Specialty, Salmon, Cod Fish, King Crab, Reindeer Meat etc...

特色:

- ✓ 在挪威特罗姆瑟来一场写意的逐光之旅。
- ✓ 乘搭渡轮在海上欣赏峡湾的渔村风光。
- ✓ Fjellheisen 空中山顶缆车 ~ 瞭望特罗姆瑟的最佳景观。
- ✓ 极地博物馆 ~ 深入的了解特罗姆瑟和北极的历史故事。
- ✓ 体验亲手捕抓帝王蟹和坐上狗拉雪橇在雪地里奔驰，学习如何驾驭狗群，刺激又好玩。
- ✓ 特色餐 ~ 挪威风味美食、三文鱼、鳕鱼、帝王蟹、驯鹿肉等等。。。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Oslo (Via Dubai or Doha) 吉隆坡 → 奥斯陆 (途径迪拜或多哈)	Meal onboard D: Hotel 机上用餐 晚: 酒店	Radisson Blu Airport Hotel, Oslo - 4* or similar 丽笙机场酒店, 奥斯陆 - 4* 或同级
2	Oslo (2 hours) → Tromsø ➢ Polaria Museum (entrance included) ~ where you can learn about the Arctic Wildlife and polar research. ➢ Tonight, enjoy the Aurora Cruise Dinner, while waiting for the Aurora. (Subject to weather condition) 奥斯陆 (2 小时) → 特罗姆瑟 ➢ 早餐后, 前往机场乘搭客机飞往特罗姆瑟。 ➢ 极地博物馆 (含门票) ~ 馆内展示挪威北部地区早期的北极探。	B: Hotel L : Local D: Aurora Cruise Dinner 早: 酒店 午: 当地 晚: 北光游船晚餐	Scadian Grand Hotel, Tromso - 4* or similar 斯卡迪安酒店, 特罗姆瑟 - 4* 或同级

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> 今晚，在一边享受游船晚餐同时体验中在海上寻找北光。(视天气情况而定) 		
3	<p>Tromsø (179km) - 乘船 - Senja</p> <ul style="list-style-type: none"> Wake up in morning , take a breath to feel the arctic cool fresh air. After breakfast transfer to Senja. Senja City Tour ~ <ul style="list-style-type: none"> Senja Island is located on the Artic Circle. It has the most beautiful and breathtaking fjord landscape in Norway and the mysterious Northern Lights.Often appears there. Bergsbotn viewing Platform , panorama over Bergsfjord And Skaland Village . Tungeneset Walkway ~ that offers glorious view of the Razor-sharp Okshoran peaks. <p>特罗姆瑟 (179 公里) - 乘船 - 塞尼亚岛</p> <ul style="list-style-type: none"> 早上醒来，感受一下北极的清凉新鲜空气。早餐后，启程前往塞尼亚岛。 塞尼亚岛之旅 ~ <ul style="list-style-type: none"> 塞尼亚岛位于北极圈。这里拥有挪威最美丽，最令人叹为观止的峡湾景观和神秘的北极光。经常出现在哪里。 Bergsbotn 一条 44 米长的观景台,站在观景台可欣赏到 Bergsfjord 峡湾和斯和斯卡兰村的全景。 Tungeneset 一条长的木栈道直通海边，划破天际 Okshoran 顶峰。 	<p>B: Hotel L: Local D: Local</p> <p>早：酒店 午：当地 晚：当地</p>	<p>Hamn I Hotel, Senja - 4* or similar</p> <p>Hamn I 酒店， 塞尼亚岛 - 4* 或同级</p>
4	<p>Senja (134km) - 乘船 - Bardu (273km) - 乘船 - Svolvaer, Lofoten Island</p> <ul style="list-style-type: none"> Polar Park (entrance Included) ~ is the world's northernmost animal park, and home to Norway's large predators such as bears, wolves abd lynx as well as deer, moose, reindeer, and muskox. Svolvear ~ the Capital of the Lofton Island. Magic Ice (entrance + welcome drink included) ~ the world's first permanent ice gallery and magical adventure in Svolvaer Lofoten. <p>塞尼亚岛(134km) - 乘船 - 巴尔杜 (273km) - 乘船 - 斯沃尔韦尔，罗弗敦群岛</p> <ul style="list-style-type: none"> 极地野生动物园 (含门票) ~ 世界上最北的动物公园，挪威大型食肉动物的家园，如熊，狼，和山猫以及鹿，驯鹿和麝牛。 斯沃尔韦尔 ~ 罗弗敦岛的首府。 冰雪画廊 (含门票和饮料) ~ 世界上第一个永久性的冰雪画廊，享受用冰制成的原汁原味饮品。 	<p>B: Hotel L: Local D: Chinese</p> <p>早：酒店 午：当地 晚：中式合菜</p>	<p>Thon Hotel, Svolvaer - 4* or similar</p> <p>索恩酒店， 斯沃尔韦尔 - 4* 或同级</p>
5	<p>Svolvaer (70km) - 乘船 - Reine (70km) - 乘船 - Svolvaer</p> <ul style="list-style-type: none"> King Crab Safari Tour (entrance included) ~ catch the king crab with your own hands and savour the freshly cooked delicious king crabs. Hennigsvaer ~ as know "The Venice of Lofoten " for the Artistic vibes. 	<p>B: Hotel L : King Crab D : Local</p>	<p>Thon Hotel, Svolvaer - 4* or similar</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Reine ~ with white and red fishermen's huts dotting the Shoreline and surrounding granite peaks shooting out of the Reinefjorden , the village has earned a reputation as "the most beautiful place in the world". <p>斯沃尔韦尔 (70km) - 雷讷 (70km) - 斯沃尔韦尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 捕抓帝王蟹 (含门票) ~ 体验亲手捕抓帝王蟹, 以最地道的方式烹煮, 品尝鲜美的帝王蟹。 ➤ 亨宁斯韦镇 ~ 感受这座拥有“罗弗敦威尼斯”美誉的静谧小渔村。 ➤ 雷讷 ~ 白和红色的渔民小屋点缀在海岸线上周围, 背后是花岗岩山峰的雷因峡湾, 小镇赢得了“世界上最美丽的地方”。 	<p>早: 酒店 午: 帝王蟹 晚: 当地</p>	<p>索恩酒店, 斯沃尔韦尔 - 4* 或同级</p>
6	<p>Svolvaer (168km) - Harstad</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Reindeer Farm (entrance included) ~ have interact with animals and Sami people's culture. ➤ Harstad ~ is a scenic town on the island, surrounded by majestic and fjords. <p>斯沃尔韦尔 (168km) - 哈尔斯塔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 驯鹿营 (含门票) ~ 您可在与此与驯鹿做近距离接触及了解萨米人文化。 ➤ 哈尔斯塔 ~ 位于欣岛的一个风景秀丽的小镇, 周围环绕着雄伟的峡湾。 	<p>B: Hotel L: Sami Cuisine D: Local</p> <p>早: 酒店 午: 萨米美食 晚: 当地</p>	<p>Scandic Hotel, Harstad - 4* or similar</p> <p>斯堪迪克酒店, 哈尔斯塔 - 4* 或同级</p>
7	<p>Harstad (300km) - Tromso</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Husky Safari (entrance included) ~ experience the husky sleigh ride (2 persons /per sled). ➤ Artic Cathedral ~ a stunning architectural creation know as "Opera House of Norway". ➤ Fjellstua Viewpoint (cable car ride included) ~ take the cable car to the top for spectacular view of Tromso. <p>哈尔斯塔 (300 公里) - 特罗姆瑟</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 哈士奇狗野生动物园 (含门票) ~ 体验哈士奇拉雪橇 (两人/雪橇)。 ➤ 白色北极教堂 ~ 在当地具代表性又外型独特的建筑物, 被称为“挪威歌剧院” ➤ Fjellstua 观景台 (含缆车) ~ 乘坐缆车到山顶, 俯瞰特罗姆瑟令人赞叹不已的城市景观。 	<p>B: Lodge L: Asian D: Seafood Platter, Fjellstua Cafe</p> <p>早: 酒店 午: 中餐 晚: 海鲜拼盘, Fjellstua 咖啡厅</p>	<p>Clarion Hotel The Edge, Tromso - 4* or similar</p> <p>克拉丽奥酒店, 特罗姆瑟 - 4* 或同级</p>
8	<p>Tromsø → Oslo → Dubai → Kuala Lumpur</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ After breakfast, transfer to airport for returning flight. <p>特罗姆瑟 → 奥斯陆 → 迪拜 → 吉隆坡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 早餐后, 前往机场乘搭回程班机。 	<p>B: Hotel Meal onboard</p> <p>早: 酒店 机上用餐</p>	
9	<p>Arrive Kuala Lumpur</p> <p>抵达吉隆坡</p>		

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Norway Krone (NOK)
- 3 Tour commentary will be conducted in English with simple Mandarin or Cantonese translation by Tour Manager from Parlo Tours.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour. Parlo Tours can modify the sequence, amend or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 7 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 8 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 9 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节：春季 (三 - 五月) / 夏季 (六 - 八月) / 秋季 (九 - 十一月) / 冬季 (十二 - 二月)
- 2 货币：挪威克朗 (NOK)
- 3 行程将由 Parlo Tours 的导游经理用英语进行讲解，并理提供简单的中文或粤语翻译。
- 4 所有图片仅供参考，实际可能有所不同。
- 5 行程安排严格以可用性为准，Parlo Tours 在旅行规划或进行的过程中如有需要，可能会收取额外费用。Parlo Tours 会根据不可预见的情况（高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动）修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 7 Parlo Tours 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责，参加旅行的人需要自行承担风险。
- 8 Parlo Tours 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。Parlo Tours 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 9 请详细阅读 Parlo Tours Sdn Bhd 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)

Wisma Parlo, No. 72, Jalan Kampong Attap, 50460 Kuala Lumpur, Malaysia. Email: outbound@parlotours.com.my Website: www.parlotours.com.my
Kuala Lumpur 603-2726 6088 / 603-2274 7877 | Ipoh 605-255 9566